
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 6. května 2024 v 18:30 hod. v Brně, Dobrovského 96/29, restaurace Butcher’s 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

V připomínkovacím řízení nejsou žádné materiály. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

G. Kubíčková a Z. Mlčoušek materiál představili a zkonstatovali problémy a pozitiva letošní sezóny. Proběhla diskuse 
k postupům a sestupům. 

- Úkol: předložit materiál na květnové jednání VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 13. 5. 2024 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

KS projednala koncepci oblasti rozvoje a řízení soutěží již s konkrétními návrhy úprav. Členové KS se shodli, že systémy 
soutěží jsou v současné době nastaveny dobře a není třeba do nich výrazněji zasahovat. Jedna z nejvýraznějších změn 
je změna v kategorii dorostenců, kde bude od sezóny 2024/2025 zavedena soutěž tzv. „vrstev“. Komise soutěží se bude 
návrhem úprav koncepce zabývat na svých dalších jednáních. 

- Úkol: předložit materiál na zářijové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 29. 8. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o stavu soutěží (licenční řízení, přihlášky, doplňování a postupování soutěží 

Z. Mlčoušek informoval členy KS o licenčním řízení, přípravách přihlášek do soutěží a o možných řešeních při doplňování 
soutěží, zejména v Extralize žen. 

Informace o vývoji florbalu (termíny IFF, Pohár Mistrů,..) 

Z. Mlčoušek informoval o akcích a termínech IFF v dalších sezónách. 

Dne 7. 5. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Jednání bylo ukončeno ve 20:07 hodin. Další jednání 2. září 2024. 


